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Abstract (en)
The invention relates to an installation for the treatment, especially for the steaming and drying, of articles of clothing 8, especially jackets and
overcoats, hanging on clothes-hangers, characterised by at least one turntable 6 rotatable about an essentially vertical axis of rotation X-X and
having at least one diametral line, on which a bust Bu1; Bu2 is located on each of the two sides of the axis of rotation X-X, by a loading station B, in
which an article of clothing 8, together with the hanger 12, is to be lowered onto a bust Bu1; Bu2 as a result of the lowering of the hanger 12, and by
an unloading station E, in which, after the rotation of the turntable 6 through essentially 180 DEG , the article of clothing 8, together with the hanger
12, is to be lifted off from the bust Bu1; Bu2. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anlage zur Behandlung, insbesondere zum Dämpfen und Trocknen, von an Kleiderbügeln hängenden Kleidungsstücken
8, insbesondere Jacken und Mänteln, gekennzeichnet durch wenigstens einen um eine im wesentlichen vertikale Drehachse X-X drehbaren
Drehteller 6 mit wenigstens einer Diametralen, auf der sich beidseitig der Drehachse X-X je eine Büste Bu1; Bu2 befindet, durch eine Beladestation
B, in der ein Kleidungsstück 8 samt Bügel 12 durch Absenken des Bügels 12 auf eine Büste Bu1; Bu2 abzusenken ist, und durch eine
Entladestation E, in der nach Drehen des Drehtellers 6 um im wesentlichen 180° das Kleidungsstück 8 samt Bügel 12 von der Büste Bu1; Bu2
abzuheben ist. <IMAGE>
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